
Referat fra styremøte i Blylaget vel 

 
Tid: 8. oktober 2024 kl. 19:00 - 20:15 

Sted: Velhuset 

Til 
stede: 

Kjell Finnerud, Ida Fjeld Gertsch, Anders Lauritzen, Inger-Lise Schie, Frode 
Nordahl og Lene Marie Stangebye 

Referat: Frode Nordahl 

Crux 

 Det har vært en rekke uønskede hendelser på Blylaget den siste tiden som utløste et 
behov for et møte med ledelsen i Crux for å informere om hendelsene. Dette selv om 
det ikke er bevist at hendelsene kan knyttes til beboerne på institusjonen. Det er 
likevel viktig at institusjonen holdes oppdatert på hva som skjer i nabolaget slik at de 
kan ta nødvendige tiltak dersom det viser seg at det er deres beboere som står bak. 
Til stede på møtet var Ida Gertsch fra Blylaget Vel, to representanter fra Crux og tre 
av de nærmeste naboene. 

 

Grensejustering 

 Frogn kommune har hatt formannskaps- og kommunestyre-møte og vedtatt at de ikke 
ønsker en justering av grensen. 

 Statsforvalteren har anbefalt å ikke gjennomføre grensejustering. 
 Nesodden kommune har søkt om utsettelse av frist for å behandle saken i 

kommunestyret. 
 Endelig vedtak fra Kommunal- og distriktsdepartementet avgjør om grensen skal 

justeres eller ikke. 

Glenneveien 

 Pågående sak om fartsjustering og evt. farshumper i Glenneveien. 

 

Velhuset 

 Behov for å male på innsiden. 
o Forslag om å arrangere dugnad til våren. 

 Tilstandssjekk tak o.l. 
 Behov for utbedring av elanlegget. 
 Behov for opprydning i kott i velhuset. 
 Forslag til arrangement i velhuset. 

o Kultur- / Film-kveld? 
o Klenodier fra kjeller og loft, utveksling av kultur fra Blylaget? 
o Suppefest 2. november 2024 

Medlemsliste 

 Behov for opprydning. 



 Forslag om å stryke medlemmer som ikke betaler. 

Linaro 

 Det har vært flere dialogmøter og arbeidet fortsetter i full styrke.  
 


